
 

BRM.0002.3.2024 

P r o t o k ó ł  nr  LXXX/2024 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytej 25 marca 2024 r.  
w Urzędzie Miasta Inowrocławia 

........................................................................................................................................ 
 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
 

Tomasz Marcinkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 1105 otworzył LXXX 

sesję Rady Miejskiej Inowrocławia i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

stwierdził, iż w sesji uczestniczy 22 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał.  
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Sesji przewodniczył:  Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI. 
 

Sekretarz obrad:  Maria Stępniowska. 
 

Na sesji nieobecny był radny: Marcin Wroński. 
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad: 
 

Wysoka Rado, proponuję dokonanie zmian w porządku obrad dzisiejszej sesji poprzez 

dodanie dwóch punktów: 
 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów 

pomocy społecznej za rok 2023 dla Miasta Inowrocławia”. 
 

Głosowanie 1 – za przyjęciem zmiany i dodaniem punktu do porządku obrad. 
 

Wynik głosowania: za - 22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Przegłosowaną zmianę proszę umieścić w punkcie 14 porządku obrad.  
 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta 

wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 
 

Przystępujemy do głosowania.  
 

Głosowanie 2 – za przyjęciem zmiany i dodaniem punktu do porządku obrad. 
 

Wynik głosowania: za - 22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Przegłosowaną zmianę proszę umieścić w punkcie 20 porządku obrad. 
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Damian Polak – Radny RMI: 

W imieniu Klubu Prawa i Sprawiedliwość radny złożył wniosek o rozszerzenie 

porządku obrad i dodanie punktu, w którym Rada Miejska Inowrocławia podejmie 

dyskusję oraz głosowanie nad  projektem apelu w sprawie utrzymania zerowej stawki 

podatku VAT na produkty spożywcze. 
 

Patryk Kaźmierczak – Wiceprzewodniczący RMI: 

Złożył wniosek przeciwny do wniosku radnego Damiana Polaka argumentując, iż 

praktyka do tej pory polegała na tym, że inicjatorzy przedstawiają wcześniej treść 

takich apeli (nawet przed sesją).  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przewodniczący RMI ogłosił przerwę, na czas przygotowania kserokopii oraz rozdania 

radnym treści apelu.  
 

po przerwie 
 

Po rozdaniu wszystkim radnym treści apelu Przewodniczący RMI poddał pod 

głosowanie wniosek. 
 

Głosowanie 3 – za przyjęciem wniosku w sprawie dodania punktu w porządku obrad 

„Rozpatrzenie apelu w sprawie utrzymania zerowej stawki podatku VAT na produkty 

spożywcze”. 
 

Wynik głosowania: za - 6, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. Przegłosowaną zmianę proszę umieścić                          

w porządku obrad zgodnie z prośbą wnioskodawcy. Tym samym w pozostałych 

punktach porządku obrad ulegnie zmianie numeracja. 
 

Stwierdzam, że Rada obradować będzie zgodnie z przesłanym porządkiem obrad, 

który uwzględnia przyjęte zmiany. 
 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu LXXIX sesji Rady Miejskiej Inowrocławia.  

4. Wybór sekretarza obrad.  

5. Informacja o pracy pełniącego funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024: 

− wystąpienie Skarbnika Miasta Inowrocławia, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034: 

− jak w punkcie 6. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za 

2023 r.: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Oświaty i Kultury,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za 2023 r.: 

− jak w punkcie 8. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania niektórych 

składników wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Oświaty i Sportu, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Oświaty i Kultury, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań 

z zakresu wspierania rodziny w 2023 r. wraz z wykazem potrzeb na 2024 r.: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych: 

− jak w punkcie 11. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich 

pobierania: 

− jak w punkcie 11. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy 

społecznej za rok 2023 dla Miasta Inowrocławia”. : 

− jak w punkcie 11. 
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego Miasta Inowrocławia:  

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Uzdrowiskowej, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Bł. Jerzego Popiełuszki, Chmielnej, 

Szparagowej oraz Grochowej: 

− jak w punkcie 15. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi w rejonie ulic 

Władysława Łokietka i Władysława Jagiełły: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Statutowej i Nazewnictwa, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

18. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji: 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia/odrzucenia* sprawozdania 

z kontroli prawidłowości wydatkowania dotacji podmiotowej udzielonej z budżetu 

Miasta Inowrocławia Kujawskiemu Centrum Kultury w Inowrocławiu w 2023 r.: 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− zapytania i dyskusja. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta 

wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników: 

− wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

21. Apel w sprawie utrzymania zerowej stawki podatku VAT na produkty spożywcze. 

− wystąpienie przedstawiciela grupy radnych składających apel, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu LXXIX sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Damian Polak – sekretarz obrad LXXIX sesji Rady Miejskiej Inowrocławia  

z 26 lutego 2024 r.: 

Poinformował, że zapoznał się z protokołem, który odzwierciedla przebieg sesji 

i wnosi o jego przyjęcie. 
 

Głosowanie  4 - przyjęcie protokołu z LXXIX sesji Rady Miejskiej Inowrocławia. 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 5 do protokołu. 
 

Ad 4. Wybór sekretarza obrad: 
   

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Na sekretarza obrad proponuję panią radną Marię Stępniowską. 
 

Czy są inne propozycje? Nie widzę. Czy pani radna wyraża zgodę? 
 

Maria Stępniowska – Radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Głosowanie 5 -  wybór sekretarza obrad (Maria Stępniowska):  
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 6 do protokołu. 
 

Sekretarzem obrad została pani radna Maria Stępniowska. 

 

Ad 5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Informację tę otrzymaliście Państwo na piśmie wraz z materiałami na sesję. Zapytania 

do informacji radni mogli i mogą składać na piśmie. 

 

Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024: 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było.  
 
 
 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32314
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 6 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024. 
 

Wynik głosowania: za - 17, przeciw – 5, wstrzym. się – 0.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXX/688/2024 zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024. 

 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034: 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 7 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034. 
 

Wynik głosowania: za - 17, przeciw – 5, wstrzym. się – 0.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXX/689/2024 zmieniającą uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034. 

 

Ad 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza 

w Inowrocławiu za 2023 r.: 
 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej:  

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 



7 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 
 

Głosowanie 8 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza 

w Inowrocławiu za 2023 r. 
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 9 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXX/690/2024 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza 

w Inowrocławiu za 2023 r. 

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za 

2023 r.: 
 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej:  

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 
 

Głosowanie 9 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za 

2023 r. 
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 10 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXX/691/2024 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury 

w Inowrocławiu za 2023 r. 

 

 

 

 



8 
 

Ad 10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

niektórych składników wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w szkołach, 

dla których organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław: 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 
 

Głosowanie 10 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania niektórych 

składników wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław. 
 

Wynik głosowania: za - 22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXX/692/2024 zmieniającą uchwałę 

w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania niektórych składników wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym                

w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław. 

 

Ad 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania                       

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2023 r. wraz z wykazem potrzeb 

na 2024 r.: 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały.   
 

Lidia Stolarska – Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej:    

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 
 

Głosowanie 11 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania  z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny w 2023 r. wraz z wykazem potrzeb na 2024 r. 
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 12 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXX/693/2024 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2023 r. wraz                            

z wykazem potrzeb na 2024 r. 

 

Ad 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych lub 

wspomaganych: 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały.   
 

Lidia Stolarska – Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej:    

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 
 

Głosowanie 12 – za podjęciem uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych. 
 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 3. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 13 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXX/694/2024 w sprawie 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych 

lub wspomaganych. 
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Ad 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania: 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały.   
 

Lidia Stolarska – Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej:    

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do głosowania. 

 

Głosowanie 13 – za podjęciem uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 14 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXX/695/2024 w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Ad 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów 

pomocy społecznej za rok  2023 dla Miasta Inowrocławia”: 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały.   
 

Lidia Stolarska – Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej:    

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
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Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 
 

Głosowanie 14 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy 

społecznej za rok  2023 dla Miasta Inowrocławia”: 
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 15 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXX/696/2024 w sprawie przyjęcia 

„Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla Miasta Inowrocławia”. 
 

Ad 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

planu ogólnego Miasta Inowrocławia: 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Nie było. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 
 

Głosowanie 15 – za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

planu ogólnego Miasta Inowrocławia. 
 

 

Wynik głosowania: za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 5.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXX/697/2024 w sprawie 

sporządzenia planu ogólnego Miasta Inowrocławia. 
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Ad 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Bł. Jerzego Popiełuszki, Chmielnej, 

Szparagowej oraz Grochowej: 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Nie było. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 
 

Głosowanie 16 – za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Bł. Jerzego Popiełuszki, Chmielnej, Szparagowej 

oraz Grochowej. 
 

Wynik głosowania: za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXX/698/2024 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Bł. Jerzego Popiełuszki, 

Chmielnej, Szparagowej oraz Grochowej. 

 

Ad 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi                    

w rejonie ulic Władysława Łokietka i Władysława Jagiełły: 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji Statutowej i Nazewnictwa: 

Komisja na swoim dzisiejszym posiedzeniu podjęła uchwałę o odstąpieniu od 

opiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi w rejonie ulic 

Władysława Łokietka i Władysława Jagiełły oraz o przesunięcie dalszego jej 

rozpatrywania z uwzględnianiem innej lokalizacji na miesiąc kwiecień br. Komisja 

wnosi o wycofanie ww. projektu uchwały z porządku obrad LXXX sesji RMI w dniu 

25 marca br. W związku z tym, iż byłem przeciwny podjęciu tej uchwały na Komisji 
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Statutowej i Nazewnictwa, o jej uzasadnianie proszę zastępcę przewodniczącego 

Komisji Pana Waldemara Kwiatkowskiego.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji Statutowej                              

i Nazewnictwa: 

Komisja uzasadnia tą decyzję potrzebą rozważenia innej, bardziej właściwej lokalizacji 

dla tej nazwy. Zaproponowana lokalizacja znajduje się w obrębie miasta, gdzie 

istniejące nazwy odnoszą się do nazw historycznych. Jednocześnie uchwała Komisji 

jest wnioskiem formalnym o cofnięcie projektu uchwały do komisji.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Poddaje pod głosowanie wniosek formalny złożony przez radnego Waldemara 

Kwiatkowskiego.  
 

Patryk Kaźmierczak – Wiceprzewodniczący RMI: 

Składam wniosek przeciwny z szacunku do obecnych dzisiaj na sesji Inowrocławianek, 

które były inicjatorkami petycji oraz liderkami strajku kobiet. Powinniśmy ten wniosek 

procedować i przegłosować. Nie wyobrażam sobie, aby ktokolwiek, kto popiera 

wartości pro demokratyczne, pro kobiece mógł by być przeciwko tej uchwale. Niech 

głos na tej sali będzie usłyszany i wysłuchany. Proponuję, aby przed głosowaniem 

umożliwić zabranie głosu przedstawicielce grupy kobiet, które były autorkami petycji 

w sprawie skweru Praw Kobiet.    
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Pan Wiceprzewodniczący powinien wiedzieć, że po złożeniu wniosku formalnego 

Statut dopuszcza zabranie głosu tylko w przypadku głosu przeciw i potem Rada 

przystępuje do głosowania tego wniosku. O ile ja dobrze zrozumiałem, Komisja nie 

jest przeciwna i nie zaopiniowała negatywnie tego wniosku. Ja również za takim 

wnioskiem bym nie głosował, bo jestem za tym, aby taką nazwę nadać. Komisja 

wniosła tylko o zmianę lokalizacji, gdyż z tego co odczytano, to nazwa tego skweru 

ma być nadana w miejscu, gdzie odnoszą się nazwy do historycznych władców Polski. 

Na pewno wrócimy do tego tematu na przyszłą sesję.  
 

Wojciech Piniewski – pełniący funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Zastanawiałem się wcześniej, już po przyjęciu tej inicjatywy i wpłynięciu wniosku  

mieszkanek, jaki to pretekst będzie przesłanką do tego, aby dziś tego projektu nie 

głosować. Mamy pretekst o rzekomej historycznej zabudowie. Jaka to historyczna 

zabudowa na osiedlu zbudowanym w latach 70-tych i 80-tych. O historycznych 

nazwach ulic, królów. Być może nazwa uchwały wprowadza w błąd? Bo nazwa 

uchwały jest w rejonie ulic Władysława Łokietka i Władysława Jagiełły. Ci spośród 

Państwa, którzy tam spacerują, jeżdżą rowerem, wiedzą, że ten skwer tak nie do końca 

jest położony przy ulicy Łokietka, potem jest żłobek, bloki i dopiero skwer. Jest 

położony bezpośrednio przy ulicy Jagiełły, która zakręca w ulicę Stefana 

Czarnieckiego, a po drugiej stronie i być może tego w uchwale zabrakło jest 

analogiczna sytuacja jak z ulicą Łokietka, czyli są bloki i jest ulica Marulewska. Nie 

wiem, czy jest to „króla Marulewskiego”, czy jeszcze innego „króla”, który 
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Marulewski się nazywał. Spójności w nazwach my się nie doszukujmy tam gdzie jej 

nie ma. Spójność historyczna jest, istnieje w centrum miasta i ma swój historyczny 

rodowód. Przed chwilą przyjmowaliście Państwo uchwałę o przystąpieniu do zmiany 

planu miejscowego. Chcę wskazać na jedną rzecz, aby potwierdzić, że nie ma żadnej 

spójności w tym zakresie tj. ulica Chmielna, Szparagowa, Grochowa i Jerzego 

Popiełuszki. Ja nie widzę żadnej kolizji w tej lokalizacji chociażby, że skwer został 

zrewitalizowany, służby miejskie dbają o to, żeby było pięknie. Właśnie tam spacerują, 

odpoczywają kobiety z dziećmi. Tam są place zabaw dla dzieci i jest to miejsce pod 

tym względem wręcz idealne. Jestem przekonany, że ani Jagiełło ani Łokietek na tą 

nazwę się nie obrażą, zważywszy, że obok mamy ulice Marulewską i Stefana 

Czarnieckiego. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Dziękuję Panu Prezydentowi za przedstawienie swojego punktu widzenia. Jako 

prowadzący przyjmuję każdą argumentację. Można mieć różne poglądy na 

umiejscowienie tego skweru.  
 

Głosowania wniosku formalnego radnego Waldemara Kwiatkowskiego o cofnięcie 

projektu uchwały do obrad Komisji. 
 

Głosowanie 17 – za  przyjęciem wniosku formalnego radnego Waldemara 

Kwiatkowskiego o cofnięcie projektu uchwały do obrad komisji. 
 

Wynik głosowania: za - 12, przeciw – 7, wstrzym. się – 1.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia wniosek przyjęła.  

 

Ad 18. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
 

Danuta Jaskulska – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 
 

Głosowanie 18 – za negatywnym rozpatrzeniem petycji. 
 

Wynik głosowania: za -  15, przeciw – 0, wstrzym. się –5. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXX/699/2024 w sprawie 

rozpatrzenia petycji. 
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Ad 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia/odrzucenia 

sprawozdania z kontroli prawidłowości wydatkowania dotacji podmiotowej 

udzielonej z budżetu Miasta Inowrocławia Kujawskiemu Centrum Kultury                   

w Inowrocławiu w 2023 r.:  
 

Waldemar Wąśniewski  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Przedstawił projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 
 

Głosowanie 19 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z kontroli 

prawidłowości wydatkowania dotacji podmiotowej udzielonej z budżetu Miasta 

Inowrocławia Kujawskiemu Centrum Kultury w Inowrocławiu w 2023 r.  
 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 0, wstrzym. się – 5. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 19 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXX/700/2024 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z kontroli prawidłowości wydatkowania dotacji podmiotowej udzielonej 

z budżetu Miasta Inowrocławia Kujawskiemu Centrum Kultury w Inowrocławiu                  

w 2023 r. 

 

Ad 20. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta 

wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wybory uzupełniające ławników do Sądu Rejonowego w Inowrocławiu na kadencję 

2024-2027 zgodnie z naszą poprzednią uchwałą podjęta w styczniu br. muszą się odbyć 

do końca maja 2024 r. Rada gminy zasięga od komendanta wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 
 

Głosowanie 20 – za podjęciem uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta 

wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 
 

Wynik głosowania: za -  18, przeciw – 0, wstrzym. się –1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
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Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXX/701/2024 w sprawie 

zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na 

ławników. 

 

Ad 21. Przedstawienie projektu apelu w sprawie utrzymania zerowej stawki 

podatku VAT na produkty spożywcze:   
 

Damian Polak –Radny RMI: 

Przedstawił projekt apelu.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Nie było. 

 

Głosowanie 21 – za podjęciem apelu w sprawie utrzymania zerowej stawki podatku 

VAT na produkty spożywcze. 
 

Wynik głosowania: za - 6, przeciw – 6, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Apel nie uzyskał większości, w związku z tym Rada Miejska takiego apelu nie 

wystosuje. 

 

Ad 22. Wolne wnioski i informacje bieżące: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy w tym punkcie, ktoś z Państwa chciałby przedstawić informacje lub złożyć 

wnioski dotyczące organizacji prac Rady i Komisji?  
 

Elżbieta Jardanowska – Radna RMI: 

Radna poinformowała, że zwołuje posiedzenie zespołu opiniodawczego w sprawie 

wyboru ławników w sprawie weryfikacji złożonych zgłoszeń w najbliższy czwartek, 

tj. 28 marca br. na godzinę 12.00.  
 

Patryk Kaźmierczak – Wiceprzewodniczący RMI: 

Jest mi bardzo przykro, że Pan Przewodniczący nie dopuścił do głosu Inowrocławianek 

obecnych dziś na sesji. Ich głos nie został wysłuchany i tak naprawdę dzisiejsze 

głosowanie było przeciwko kobietom. Zastanówcie się jak i z kim głosujecie i z kim 

tworzycie sojusz.   
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Dziękuję Panu radnemu za kampanię wyborczą. 
 

Ewa Podogrodzka – Radna RMI: 

To nie jest kampania wyborcza Panie Przewodniczący. Chciałam tylko powiedzieć, że 

Inowrocławianki na pewno usłyszą ten nasz głos, który nie został dziś przez 

pozostałych radnych usłyszany.  
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Mam nadzieję, że Inowrocławianki obecne dzisiaj na sesji lepiej zrozumiały niż 

doświadczeni wieloletni radni tej kadencji, że procedury są takie, a nie inne. Jeżeli 

wniosek formalny został złożony, to obowiązkiem prowadzącego sesję jest 

wysłuchanie jednego głosu przeciw i niezwłoczne poddanie tego wniosku pod 

głosowanie. Mogę powiedzieć w imieniu „Porozumienia Samorządowego”, że nie 

będziemy przeciw nadaniu nazwy skwerowi Praw Kobiet. Natomiast zgodnie 

z wnioskiem Komisji, będzie to przedmiotem obrad w miesiącu kwietniu w kadencji 

tej Rady. Mam nadzieję, że ten wniosek uzyska większość, ponieważ wniosek jest jak 

najbardziej zasadny.  
 

Wojciech Piniewski – pełniący funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Wystąpienie Pana Przewodniczącego ma chyba ratować sytuacje po tym, co się 

wydarzyło. Jest mi przykro i nie dziwię się, że niektórzy mają spuszczone głowy, wolą 

patrzeć na papier - słusznie. Nie ma powodów do dumy. Jeszcze pół roku temu wszyscy 

byśmy jeszcze podskakiwali z radości i byśmy byli za. Tak to by wyglądało jeszcze 

pół roku temu. Co się zmieniło?  
 

Przewodniczący RMI udzielił głosy radnemu Maciejowi Basińskiemu. 
 

Maciej Basiński – Radny RMI: 

Pan radny Kaźmierczak, czy pełniący funkcję Prezydenta Pan Piniewski mówią tak, 

jakby wszyscy byli przeciwko prawom kobiet. Klub Prawa i Sprawiedliwości jest też 

za prawem kobiet. My też jesteśmy, doceniamy kobiety, szanujemy. Kobiety nas chyba 

nie bardzo, bo wychodzą. To pokazuje kto stosuje kampanię wyborczą. My chcemy, 

aby ten skwer był w godnym miejscu. Pan pełniący obowiązki Prezydenta jeszcze 

niedawno, jak było o nadanie nazwy skweru Żołnierzy Wyklętych, jako pierwszy 

krzyczał, że musi to być godne miejsce. Już się szybko zapomina. Natomiast bawi się 

Pan Prezydent w „Nostradamusa” i wie, co by było pół roku przed. Ja mówię o faktach. 

Pan trzy razy to podkreślał, że zawsze to musi być godne miejsce do nadania 

jakiegokolwiek nazewnictwa. My uważamy, że to miejsce jest niegodne.                         
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przyjmuję tą deklarację, tak jak i moją złożoną w imieniu i radnych Porozumienia, że 

na sesji w kwietniu zagłosujecie Państwo nad inną lokalizacją, za nadaniem tej nazwy.      
 

Szanowni Państwo, następna sesja odbędzie się prawdopodobnie 29 kwietnia 2024 r. 

Materiały na sesję dostaniecie Państwo na skrzynki e-mail.  
 

Przypominam również, że do 30 kwietnia br. w Biurze Rady Miejskiej Inowrocławia 

należy złożyć oświadczenia majątkowe, załączając do nich PIT-y za poprzedni rok 

wraz  z ewentualną korektą w dwóch egzemplarzach (2 oryginały). Oryginał jest jeden, 

ale dokumenty muszą być podpisane w sposób ręczny przez składających 

oświadczenie.  
 

Informuję również, że zgodnie z zarządzeniem Prezydenta w sprawie określenia zasad 

użyczenia radnym Rady Miejskiej Inowrocławia tabletów do użytku służbowego, 
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służbowe tablety należy zwrócić do końca bieżącej kadencji (30 kwietnia) do Biura 

Rady Miejskiej w stanie niepogorszonym. Zgodnie z zarządzeniem,  jeżeli tablet 

będzie uszkodzony, radny zobowiązany jest do pokrycia kosztów naprawy.  
 

Wojciech Piniewski – pełniący funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Pan Radny Basiński tak moim nazwiskiem operował, deklarując swój Klub, jako 

obrońcy praw kobiet. Uważam, że tak nie po drodze i nie do końca wierzę w to, że PiS 

jest liderem jeżeli idzie o prawa kobiet. Te 8 lat wyraźnie to pokazało.  
 

Maciej Basiński – Radny RMI: 

Wypowiedź bez mikrofonu. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Bez złośliwości. Trudno nie podzielić odniesionego przez Pana Piniewskiego 

wrażenia, bo ja też mam takie wrażenie. Przynajmniej w wielu sytuacjach.        
 

 

Ad 23. Zakończenie obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam LXXX sesję Rady Miejskiej 

Inowrocławia.  
 

Sesja trwała od godz. 1105 do godz. 1215. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

/-/Tomasz Marcinkowski 

 

 

Sekretarz obrad: 

 

/-/Maria Stępniowska 
 

 

Protokółowała: /-/Agnieszka Bardzińska 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie z obrad sesji oraz imienne wykazy głosowań radnych udostępniono w Biuletynie Informacji 

Publicznej: bip.inowroclaw.pl  


